
ACTA DE LA SESSIÓ CONSELL DE PRESIDÈNCIA DEL CONSELL COMARCAL 
DEL SEGRIÀ 

Identificació de la sessió:
Núm. 7/2021
Caràcter: ordinari 
Data: 7 de setembre de 2021
Horari: de les 12.00 h a les 14.25 h

D’acord amb l’article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del 
règim local, (introduït pel Reial decret llei 11/2020, de 31 de març, pel qual s'adopten 
mesures urgents complementàries en l'àmbit social i econòmic per fer front a la COVID-
19), donada l’excepcionalitat de la situació actual i davant la impossibilitat de celebrar 
aquesta sessió de manera presencial, es celebra per mitjans telemàtics via programa 
JITSI, quedant acreditada l’assistència dels consellers i conselleres següents:

Hi assisteixen:
President: David Masot Florensa 
Conseller/a: Toni Bosch Carabante, vicepresident 1er

Hilari Guiu Sentís, vicepresident 2on
Oriol Verdú Polo, portaveu del grup ERC
Josep Lluis Huguet Beà
Jaume Sanuy López

                                    Teresa Malla Aigé
                                    Sílvia Olmo Pareja

També hi assisteixen:
Sergi Fo Pifarré, gerent
Anna Jordà, assessora
Eva Forcat Escolà, secretària

Ordre del dia:

ÀREA DE RÈGIM INTERIOR, HISENDA I ECONOMIA 

1. Estat  actual  del  concurs oposició  Aprovació de les bases i  convocatòria  del 
concurs oposició lliure per a cobrir dues (2) places de psicòlegs (exp. núm. 1159), tres 
(3) places de treballador/a social (exp. núm. 1162) i sis (6) places d’educador/a social 
(exp. núm. 1163). 
2. Formació a tot el personal del Consell.
3. Preparació del Pressupost 2022.
4. Temes  a  comentar  del  personal  en  propera  reunió  de  mesa  negociadora 
(sindicats).
5. Reunió comissió seguiment de la COVID-19. Funcionament i organització del 
Consell.
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6. Fons extraordinari. Comarcal. Previsió de recepció del Fons.
7. Fitxa/Document  del  pagament  de  serveis  i  taxes  al  Consell  per  cada 
Ajuntament l’any 2022.
8. PUOSC. Projectes en execució. (S’adjunta projecte Canera Comarcal).

ÀREA DE SERVEIS SOCIALS, BENESTAR SOCIAL I FAMÍLIA 

9. Estudi preus Teleassistència
10. Finançament àrea per part del Contracte Programa.

ÀREA DE MEDI AMBIENT

11. Preparació  de  l’estudi  del  Preu  públic  per  a  la  gestió  de  la  recollida 
d’escombraries dels dos sistemes. Finançament del Consell.
12. Canera Comarcal. Construcció gatera , inici  de l’acollida de gats per a l’any 
2022. Finançament del servei. Preparació de l’estudi del preu públic per l’acollida de 
gats.

ÀREA D’ENSENYAMENT

13. Informe beques menjador
14. Informe  d’actuacions  a  realitzar  a  l’àrea.  Promoció  fruita  de  producció 
integrada.

ÀREA DE PROMOCIÓ ECONÒMICA I TURISME

15. Fons next generation. 
16. Proposta Leader Noguera en el Projecte “Territori de valor”

ÀREA DE JOVENTUT I CULTURA

17. Actuacions a realitzar en l’àrea.
18. Assumptes d’urgència
19. Informes de presidència
20. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió 

1.- Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió 27 de juliol de 2021. 

Se sotmet a votació l’aprovació l’esborrany de l’acta de la sessió anterior que ha estat 
lliurada  junt  amb  la  convocatòria  i  és  aprovada  per  unanimitat  dels  consellers  i 
conselleres assistents.
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2.-  Informe sobre els possibles assumptes a incloure a l’ordre del  dia de les 
properes comissions informatives i la propera sessió ordinària del Ple:

ÀREA DE RÈGIM INTERIOR, HISENDA I ECONOMIA 

1. Estat actual del concurs oposició Aprovació de les bases i convocatòria 
del concurs oposició lliure per a cobrir dues (2) places de psicòlegs (exp. núm. 
1159),  tres (3)  places de treballador/a social  (exp.  núm. 1162) i  sis (6)  places 
d’educador/a social (exp. núm. 1163). 

La Secretària explica que les tres convocatòria de psicòlegs, educadors i treballadors 
es troben en fase de publicació de la llista provisional d’aspirants i a l’espera de rebre 
la  confirmació  de la  designació  de  tots  els  membres de tribunals.  Afegeix  que es 
preveu que la celebració dels exàmens sigui al mes de novembre. 

També informa que estan ultimades les bases per la convocatòria del concurs oposició 
(lliure)  per  a  la  provisió  en  propietat  d’una  plaça  de  Tècnic/a  de  Secretaria 
d’Administració General i per  la convocatòria mitjançant procés de concurs-oposició 
d’una plaça d’administratiu/va  de suport  a Secretaria  Intervenció  de la  plantilla  del 
personal funcionari del Consell Comarcal del Segrià de l’escala d’administració general 
subgrup C1-18. 

El Sr. Manel Solè planteja la necessitat de reforçar el servei d’assistència tècnica a 
municipis. 

2. Formació a tot el personal del Consell.

El gerent comenta que el divendres dia 10 es celebrarà una reunió amb els sindicats 
per acabar de pactar la formació general a càrrec del Consell i la de la part específica 
a càrrec dels treballadors per tal de que afecti el menys possible al servei. 

3. Preparació del Pressupost 2022.

No es tracta aquest punt. 

4. Temes a comentar del personal en propera reunió de mesa negociadora 
(sindicats).

El gerent explica es preveu una reunió pel proper dia 17 de setembre. 

5. Reunió comissió seguiment de la COVIS-19. Funcionament i organització 
del Consell.
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El gerent i el vicepresident informen de l’escassedat d’espais i que s’ha de parlar amb 
la mútua per articular un pla de desescalada. 

6. Fons extraordinari. Comarcal. Previsió de recepció del Fons.

S’enviarà un correu a la Sra. Fornells, Dra. General d’Administració local per concretar 
una data de reunió. 

7. Fitxa/Document  del  pagament  de  serveis  i  taxes  al  Consell  per  cada 
Ajuntament l’any 2022.

Es  preveu  elaborar  un  document  pels  ajuntaments  per  una  bona  planificació 
pressupostària a nivell de despesa dels respectius Ajuntaments per facilitar-los la feina 
a l’hora de fer una bona previsió. 

8. PUJOS. Projectes en execució. (S’adjunta projecte Canera Comarcal).

Intervé la  Sra.  Ivet  te  Sopena,  cap dels  serveis  tècnics  del  Consell  Comarcal  per 
exposar  el  contingut  del   projecte  consisteix  en  una  millora  generalitzada  en  les 
instal·lacions  del  centre  d’acollida  comarcal,  especialment  en  el  que  respecta  als 
espais d’acollida de gossos i en l’adequació d’un espai que permeti l’acollida de gats 
en òptimes condicions. El Centre d’acollida actual es una construcció emplaçada en 
sòl rústec del terme d’Alcanó en un entorn natural que acompanya el benestar dels 
animals i no destorba els veïns del nucli urbà. Està format per un edifici principal amb 
façana al  camí d’accés que acull  tots els serveis de personal,  atenció veterinària i 
instal·lacions.  Aquest  edifici  està  acompanyat  d’un  cobert  per  a  l’aparcament  de 
vehicles, també amb façana al camí. Al darrera es generen un seguit de passadissos 
amb els diferents boxes i una petita edificació prevista com a zona de gats actualment 
en desús per manca de condicionament adient. A l’extrem sud-est i a l’altre costat de 
la paret de tancament de l’última filada de boxes, en la part més allunyada del camí 
principal hi trobem 6 patis exteriors per a agrupació de gossos, dels quals només 1 
està suficientment habilitat i es troba ocupat; els altres 5 no disposen de les condicions 
adients per garantir el benestar i seguretat dels animals, per la qual cosa no s’utilitzen.

Es tracta d’unes obres de millora i tot el que s’hi fa d’obra són obres menors subjectes 
a comunicació prèvia. Es farà una sola licitació amb dos lots.

Pel que fa l’altra actuació del PUOSC consistent en la reforma i adequació de la sala 
de plens pendent de tancar el projecte. L’objectiu es dignificar la sala aprofitant l’espai 
que  tenim  per  aconseguir  tenir  una  sala  polivalent  per  realitzar  plens,  exàmens, 
cursos, etc. El que es proposa es eliminar el mobiliari de cadires i tarimes de fusta amb 
una nova disposició i amb mobiliari mòbil amb capacitat per tots els conseller i pública. 
També incorpora un sostre tecnològic per endollar totes les taules amb endolls propis, 
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la possibilitat de fer vídeo-actes amb els mitjans audiovisuals necessaris per fer-les. 
Altrament hi haurà pantalles digitals mòbils en funció de la disposició i les necessitats 
endollades a sostre que es poden posar a qualsevol lloc de la sala. Les taules tindran 
forma corba. 

També explica la reforma prevista a la quarta planta consistent en reduir el despatx de 
presidència per afegir un o dos lloc de treball a la zona d’administració passant a tenir 
il·luminació i ventilació natural. 

Per últim explica les actuacions previstes a la setena planta consistents en tombar un 
envà per guanyar llocs de treball. 

Seguidament passa a exposar les actuacions a dur a terme en matèria d’instal·lacions, 
com la climatització, instal·lació de plaques solars i reforma i adequació de voltatge 
elèctric. L’ajust de potència suposarà un estalvi de 8000 euros anuals a més a més del 
que puguin implicar les plaques solars. També s’ha elaborat un projecte per la millora 
de la ventilació arran de la pandèmia. 

ÀREA DE SERVEIS SOCIALS, BENESTAR SOCIAL I FAMÍLIA 

El Vicepresident explica que el proper dijous es celebrarà la mesa de contractació del 
contracte de teleassistència. 

També informa que demà assistiran a una reunió amb la Consellera de Benestar per 
parlar del fiançament del contracte programa en la qual es demanarà un finançament 
del  70%  respecte  de  60%  que  hi  actualment  la  qual  cosa  suposarà  un  millor 
finançament del SAT i de la Teleassistència. 

9. Estudi preus Teleassistència

S’esperarà a saber el fiançament definitiu per saber si s’ha de modificar preus. Una 
opció seria que aquells usuaris que actualment no paguen res passarien a pagar 3 
euros. 

10. Finançament àrea per part del Contracte Programa.

El gerent explica que es vetllarà per un augment del finançament per no haver-ho de 
repercutir al ciutadà.  

ÀREA DE MEDI AMBIENT

11. Preparació  de  l’estudi  del  Preu  públic  per  a  la  gestió  de  la  recollida 
d’escombraries dels dos sistemes. Finançament del Consell.
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El gerent  informa que s’està preparant  un estudi  de preu públic  per tal  de que es 
puguin sufragar tots els serveis de recollida d’escombraries. 

12. Canera Comarcal.  Construcció gatera ,  inici  de l’acollida de gats per a 
l’any 2022. Finançament del servei.  Preparació de l’estudi del preu públic per 
l’acollida de gats.

El gerent  informa que s’està preparant  un estudi  de preu públic  per tal  de que es 
puguin sufragar tots els serveis d’acollida de gats.

ÀREA D’ENSENYAMENT

13. Informe beques menjador

Ha augmentat un 6% (6776 sol·licituds en total) la concessió de beques menjadors si 
bé que els becats amb un 100% han disminuït amb un total de beques aprovades del 
70% de 4932 beques; del 100%, 534 beques; d’educació especial, 42, pendents de 
resolució, 141 i denegades, 907. 

Aprofita  per  informar  que  s’està  gestionant  el  tema del  transport  dels  alumnes  de 
batxillerat que s’ha de solventar abans de l’inici del curs escolar a consensuar amb el 
Departament d’Ensenyament perquè d’aquest depèn el finançament. 

14. Informe d’actuacions a  realitzar  a  l’àrea.  Promoció  fruita  de  producció 
integrada.

La Sra.  Olmo informa que en els  propers  dies hi  ha una reunió  programada amb 
l’empresa d’events per planificar la campanya. 

ÀREA DE PROMOCIÓ ECONÒMICA I TURISME

15. Fons next generation. 

El  gerent  explica  que  una  empresa  de  consultoria  de  Diputació  ha  proposat  una 
actuació en l’àmbit del turisme en un fons extraordinari. Es valorarà presentar la feina 
feta als programes Leader i Feder. S’ha pensat utilitzar l’aigua com a eix vertebrador 
del turisme de la comarca. 

La  resta  són  temes  d’eficiència  energètic  que  s’obren  a  partir  de  novembre  per 
municipis  de menys de 5000 habitants. El Consell  Comarcal no entra en aquestes 
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actuacions al ser un municipi de més de 5000 habitants però si a la canera situada a 
Alcanó, es valorarà el tema de la biomassa, tancaments, etc. per poder-ho aprofitar. 

16. Proposta Leader Noguera en el Projecte “Territori de valor”

El  Sr.  Huguet  informa que  per  un  tema  d’intervenció  del  Consell  Comarcal  de  la 
Noguera no es pot signar perquè el Consell de la Noguera ho té bloquejat. Es tracta 
d’un import d’uns 662 euros dins del grup d’acció local del programa Leader ponent. 
Una possible solució seria assumir aquests diners per part del Consell comarcal del 
Segrià o bé que els assumissin entre els municipis afectats a 115 euros per municipi. 
Es farà la consulta a intervenció per veure la viabilitat de que es pugui aprovar al Ple 
de l’octubre. 

Afegeix que el Pla de reactivació s’està acabant i s’ha decidit no prorrogar l’AODL sinó 
fer-ho  a  través  del  SOC   a  través  d’un  projecte  de  programes  innovadors  i 
experimentals  a  cost  zero  pel  Consell  i  també  té  un  finançament  extra  per  si  es 
necessités  un  reforç  per  accions.  Serien  dos  o  tres  places  amb  les  mateixes 
condicions que pels AODL. 

ÀREA DE JOVENTUT I CULTURA

17. Actuacions a realitzar en l’àrea.

Aquest cap de setmana s’ha fet la cloenda d’escenaris singulars que ha estat un èxit. 
També valora  molt  positivament  el  cicle  de sardanes  a  la  fresca  valorant  la  bona 
aplicació de tots els protocols per part dels ajuntament. 

Informa que properament es convocarà el premi de recitació. També es començarà a 
elaborar un Pla estratègic de cultura en base a les estimacions pressupostàries dels 
municipis. 

Un  altre  projecte  dins  de  cultura  és  la  recuperació  del  patrimoni  popular  a  nivell 
d’arxius a través de la signatura dels convenis corresponents. 

Pel que fa a l’àrea de joventut s’ha finalitzat el tema de formació de monitors amb un 
bon resultat i hi ha pendent una formació pels regidors de joventut per tal de tenir una 
millor comunicació amb els Ajuntaments. 

De cara al setembre hi ha la presentació d’”Estrats” amb una reunió a Barcelona i dins 
de la comarca es materialitzarà a Almenar. Properament s’endegarà “Talent jove” i 
“Segrià Sec” i es farà la segona part de la pàgina web. 

18. Assumptes d’urgència
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No hi ha 

19. Informes de presidència

No n’hi ha 

20. Precs i preguntes

No se’n formulen 

I sense cap altre assumpte a tractar s'aixeca la sessió, en la data i hora previstos a 
l’encapçalament, de la qual lliuro aquesta acta i en dono fe.

Vist i Plau
El President

David Masot Florensa
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